
På Økonomiudvalgets møde den 6.november 2023, 
punkt 3 spurgte Helle M. Adelborg (A) og Mikkel 
Dencker (O) i forhold til byskilte 
 

 

Spørgsmål 

Helle M. Adelborg (A) og Mikkel Dencker (O) spurgte ift. byskilte, hvem der 

har beslutningskompetence, om det opsatte er blivende samt økonomien 

omkring det. Administrationen udarbejder et notat.  

 

Svar 

Center for Trafik og Ejendomme kan oplyse, at Klima-, Miljø- og 

Teknikudvalget på deres møde den 14. november 2022, punkt 5, 

besluttede, at byskiltene skulle fornyes og at der skulle arbejdes videre 

med at genbruge de eksisterende byskilte og bevare designet. 

En illustration af de nye skilte blev forevist Klima-, Miljø- og Teknikudvalget 

den 2. oktober 2023 under punkt 12, hvor der blev orienteret om status på 

anlægsprojekter. 

 

Udgifterne til udskiftning af byskilte afholdes af driftspuljen ”Lyd og 

signalanlæg, vejmiljø mv.” der er en pulje i Vej og Park, hvor der årligt er 

afsat 1,9 mio. kr.  

 

Udgifter til indkøb og montering af skilte blev i sagsfremstillingen estimeret 

til 0,3-0,5 mio. kr. De faktiske udgifter ifm. det endelige projekt er 0,2 mio. 

kr. 

 

Der opsat midlertidige stofposer på eksisterende skilteprofiler, imens 

skiltene renoveres. De endelige byskilte forventes opsat ved udgangen af 

november måned 2023. Byskiltene udføres i aluminium, de er 

pulverlakerede i Hvidovreblå og dekoreret med hvid folie. Der opsættes i alt 

16 byskilte, hvilket er i overensstemmelse med det oprindelige antal skilte 

der blev opsat i år 1992. Designet fremgår af nedenstående billede. 

 

NOTAT 
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